

The Women's Guild has decided!



Each year, the Atlanta Archdiocesan Council of Catholic Women invites each women's organization to select one outstanding woman from the parish for her church and community service. This year, Our Lady of the Mountains Women's Guild chose as our outstanding woman Ms. Leyda Rojas. Leyda and her family settled in Jasper in 1999. The first question for her sister was, "Where can I go to church?" We're told the heroic story of how she arrived with three daughters and three dollars, so she turned to prayer and asked for a miracle for her family.

That first Sunday, she thanked God for the opportunity to be in the United States and asked for strength and guidance to raise her three daughters. That day she offered to serve Him and to always spread His word.

The Lord answered her prayer. The opportunity to do just this arose when Ms. Alma Larach asked her to become the Faith

Formation leader for all the Spanish-speaking children in the parish under Father Denis. Leyda became the go-to person for questions concerning Baptisms, First Communions, and Confirmations for our Hispanic parishioners. With the help of Father Arcangel and Linda Hermann, Leyda then organized Faith Formation classes for the parents of these children. Her goal was to allow families to grow in their faith and to make God the center of their home. Leyda also helped form the committee that brought the celebration of the Feast of the Virgin of Guadalupe to the parish, and it is now an essential yearly celebration.

In 2015, Father Byrd approached Leyda and the wider community with the idea of celebrating the Cristeros Festival in remembrance of all the Catholics who died in Mexico for their faith during these years of persecution. Leyda and so many of the other Hispanic Ministry leaders worked together to organize this fantastic event that the parish has enjoyed for the last three years. Leyda has always supported the fundraising efforts of the Women's Guild by engaging our Hispanic parishioners in the sale of baked goods, raffle tickets, and our effort to help support Our Lady of Perpetual Help Cancer Home. She is a person that you can depend on to go out of her way to help our parish and its members.

She has been one of the leaders in our parish for twenty years, and always as a volunteer. Acting as something of an unofficial liaison for the pastor, Leyda has seen priests come and go from OLM, but Leyda has been a constant rock for our community. For Leyda, the presence of God has always been with her, and she feels that presence every day of her life. His presence is evident to all who are blessed to be in her company.

Leyda will be honored, along with the other Outstanding Women of the Archdiocese, at St. Pius X Catholic Church in Conyers on March 17th at 10:00 a.m. The Women's Guild will honor Leyda with a reception here later in the spring.

In honoring Leyda, we also acknowledge all the ladies of the parish who give so freely of their time and talents. Also nominated for this honor were Mila Fick, Annette Martinengo, and Cathy Tucker. We thank each one of them for their service to OLM and our community.

¡El Grupo de Mujeres ha decidido!



Cada año la Arquidiócesis de Atlanta y el Grupo de Mujeres Católicas invitan a cada organización a votar por la mujer excepcional de su parroquia y comunidad. Este año, la ganadora es Leyda Rojas.

Cuando Leyda y su familia se mudaron a Jasper en 1999 la primera pregunta que hizo a su hermana fue, “Dónde hay una parroquia, quiero ir a misa?” El primer Domingo en la Iglesia le agradeció a Dios por darle la oportunidad de mudarse a los Estados Unidos y le pidió a Dios fortaleza y guía para poder criar a sus tres hijas. Ese Domingo, Leyda le ofreció a Dios su servicio y siempre predicar su palabra.

La oportunidad que ella esperaba llegó cuando Ms. Alma Larach le pidió que sea la encargada de la Formación en la Fe para los niños Hispanos de la parroquia. Esto significa que Leyda es la persona encargada de contestar las preguntas acerca del Bautizo, Primera

Comunión, y Confirmación. Con la ayuda del Padre Arcángel y Mrs. Linda Hermann, Leyda organizó las catequesis familiares. Su meta es que todas las familias crezcan en su fe y hagan de Dios el centro de cada hogar. Leyda creó el comité para la celebración de La Virgen de Guadalupe en nuestra parroquia que ahora se celebra todos los años.

En el año 2015, Padre Byrd le dio la idea de celebrar el Día de Los Cristeros en memoria de todos los Católicos quienes fueron asesinados por defender su fe en México. Leyda y los líderes de cada Ministerio Hispano han trabajado juntos y han organizado grandes eventos para la parroquia y comunidad. Leyda y la comunidad hispana siempre han ayudado al Grupo de Mujeres con la venta de tickets y comida para apoyar a las personas con cáncer que se encuentran en Nuestra Señora del Perpetuo Socorro.

Actuando como enlace entre nuestro párroco y la comunidad, Leyda ha visto sacerdotes ir y venir, pero ella ha sido la constante roca en la parroquia. Ella siempre siente la presencia de Dios todos los días de su vida y esta presencia se siente en ella y es obvia para todas las personas quienes tienen el placer de conocerla.

Leyda va a ser celebrada con las otras Mujeres Excepcionales de la Arquidiócesis en la Iglesia St. Pius X en Conyers el 17 de Marzo a las 10 de la mañana. Habrá una recepción aquí en nuestra parroquia en la primavera para celebrar a Leyda y será organizada por el Grupo de Mujeres.

Celebrando a Leyda, nosotros también queremos celebrar a todas las mujeres de nuestra parroquia que voluntariamente dan su tiempo y talento. Mila Fick, Annette Martinengo, y Cathy Tucker también fueron nominadas y queremos agradecerles a ellas por su servicio en OLM y nuestra comunidad.

